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Informatieavond omwonenden Buitenplaats Woellust    21 december 2022 

 

Reacties bewoners: 

 

Beheerteam: 

~ hadden een presentatie verwacht, 

~ hadden liever gezien dat de gehele wijk was uitgenodigd (geen straal 100 mtr. rondom bouwplaats). 

~ blij geen ‘doorvoerweg’ vanuit Sterrenboschlaan.    

~ blij met de insteek ‘volwaardig’voet-/fietspad / logische invulling / (geven overige bezoekers ook aan). 

~ graag in toekomst gezamenlijk overleg invulling gebied “Sterrenbos” -> groene invulling 

 

Bewoners Skager Rak: 

~ niet geweest / niet gesproken (wel uitgenodigd!). 

 

Bewoners Catharinastraat: 

~ willen omvang ‘bosperceel’ tussen voet-fietspad ri. Skager Rak en vijver in stand houden, vanwege licht 

uitstraling app.complex, (bomen belemmeren lichtuitval), 

~ zoveel mogelijk bomen laten staan op lokatie Sterrenbos (veel vleermuizen / vogels), (opm. bew. Huisnr. 14)  

~ voorkeur 1 etage eraf (3 i.p.v. 4), (opm. bew. Huisnr. 14) 

~ wat wordt invulling strookje langs / tussen Duintjerlaan bocht Catharinstraat ? (opm. bew. Huisnr.12/10)   

~ geen grond verkoop aan Duintjerlaan 6 

 

Bewoners Duurswold 

~ wonen er ca. 50 jaar.  

~ bult grond ligt er ook sindsdien in het terrein, 

~ veel lichtuitstraling vanuit RDW -> verwachting ook vanuit nieuwe appartementen. 

~ verwachten van de lichtmasten toegangsweg lichthinder,  

~ kan er 1 woonlaag af ?    

 

Bewoners Sadelijnstraat: 

~ hoeveelheid (bouw)lawaai is afwachten. 

 

Een bewoner (  

~ Opvulling sloot in bossingel met grond uit plan; groeit niets.  

 



2 

 

Reactie’s RDW 

 

19 dec. ’22 Situatietekening (in gem.huis met HJS) toegelicht aan Manager Informatieverstrekking & 
Analyse bij RDW . Eerste indruk: Mooi plan; aandacht voor de bomen 
vanwege inkijk (zitten gevoelige afdeling aan deze zijde van het gebouw).     

 
12 jan. ’23 Situatietekening (bij RDW – met ) toegelicht aan Adjunct-hoofd Facilitair 

Bedrijf bij RDW . Eerste reactie: Mooi plan; qua lokatie en presentatie 
geen opmerkingen. RDW is bekend met haar lichtuitstraling. Het RDW wil wel graag – als dat 
kan – een rij hoge bomen behouden, langs het hekwerk, tegen inkijk en lichtuitstraling vanuit 
het pand. Er zitten in deze zijde van het gebouw een aantal ‘gevoelige’ afdelingen. Er staan 
daarom ook camera’s. We hebben vanuit het RDW-gebouw ook even gekeken naar het 
bosvak (wel erg verwilderd). Er staat een ‘rij bomen’ op circa 2 meter evenwijdig van hekwerk, 
een aantal ervan ligt plat (ws. omgewaaid). Wellicht kunnen we met deze rij nog iets. RDW wil 
hoge bomen wel graag behouden. Het RDW wil graag op de hoogte gehouden worden van en 
meegenomen worden in de voortgang van de kapaanvraag. 

 




